
生集童装模特、童模

产品名称 生集童装模特、童模

公司名称 上海生集实业有限公司

价格 790.00/台

规格参数 品牌:生集
型号:ylmm

公司地址 上海市奉贤区青村镇人民北路918号A409室

联系电话 13296018976 13795288556

产品详情

上海生集蕴含服装橱窗陈列模特，衣架，氛围道具，商业美陈道具等多种优质产品，现已经形成了从产
品的设计，研发，生产，销售，服务，仓储，物流为一体的专业的服装模特道具生产智造企业。

公司拥有MATCHLESS系列（高端订制系列）与GOOD-ＬＯＯＫ系列（匹配应用系列）两种不同系列产
品品牌，完全匹配了不同客户对产品多样的追求，有针对性的为客户选择合适客户的产品与服务。

生集ＧＯＯＤ-LOOK系列以现在规划展示系列模特与展示道具为基础为广大客户提供合质的产品，热烈
欢迎广大客户光临鉴赏。并且公司备有完整产品目录及详细解释的专业业务人员，提供客户选型和搭配
的专业化服务。

生集MATCHLESS系列除了提供完整的优质展示商品，同时我们更加具备了专业的研发能力及智造能力
，提供客户独特的订制要求。量衣制模，量衣定型打造专属的服装模特以及各式展示道具。

我们凭着孜孜不倦的研发理念，优质的产品品质,精湛的生产工艺，精良的生产设备，雄厚的技术力量，
人性化的管理模式让公司聚集了忠诚敬业，同心协力的专业团队，辅以业内领先的物流配送、售后服务
中心，以便捷通畅的速度服务于全国以及世界各地知名品牌与商家客户。 公司一直致力与香港国际文化
传媒有限公司进行深度优质合作，并在中国上海设立办事机构，以香港公司独特国际贸易通商港口的优
势开拓更为广阔的海外市场，目前我们的客户主要源于国内中高端客户以及一些海外的高品质客户，产
品出口英国，法国，俄罗斯，日本以及欧美等国。并且受到了广大客户的一致赞誉，生集愿与广大新老
客户和各界商客同仁携手共创辉煌的明天。
我们热忱地欢迎海内外广大客商朋友莅临我公司参观、指导工作或洽谈业务！

我们企业宗旨：用心做好产品；

用心做好服务；

  用心做好企业。



           Shanghai Shengji Industrial Co., Ltd.

Company Profile

 

With a variety of state-of-the-art product lines, Shanghai Shengji is involved in clothing display mannequins,
hangers, atmosphere props, commercial display props. We have grown to be a professional intelligent manufacturer of
clothing mannequins and props integrating product design, R&D, production, sales, service, storage, logistics in one.

 

We own two brands of series products, i.e.: MATCHLESS (a high-end custom series) and GOOD-LOOK series
(match application series), able to satisfy diversified requirements of customers. We provide customers with quality
products and considerate services, both are tailored to their specific needs.

 

Shengji’s GOOD-LUCK series offer a wide range of premier products framed on mannequins series and display
props, which are earnestly waiting for your visit. We have established full product catalogue and trained purchase
guide team who will help you select products and create mix.

 

In addition to full range of MATCHLESS series of display products, we also developed expert-level R&D ability
and intelligent production ability, able to meet custom production requirements. We can make models, fix moulds
specific to your clothing products, present clothing mannequins and various display props which are exclusive to you.

 

Thanks to our tireless interest in R&D, superb processes, advanced facilities, strong technologies, superior quality,
people-oriented management team, we have gathered a dedicated, concerted professional team. We have weaved a
robust logistics and distribution system which leads the industry in China, established after-sales service centre,
employed customer service specialists, so we can provide nationwide even worldwide famous brands and merchants
with easy, barrier-free and fastest services.

 

We have been ploughing in-depth and close cooperation with
Hong Kong Permanent International Culture Media Co., Ltd. Now, we have jointly established
representative office in Shanghai, in order to promote vast international market based on Hong Kong office which has
unique advantages in utilizing the international trading harbor of Hong Kong. By far, our customer base primarily
consists of domestic high-end users and some high-quality overseas clients. Our products have been shipped to UK,
France, Russia, Japan, America, etc. and received applause of numerous customers. Shengji is looking forward to
joining hands of all our customers, old or new, and global merchants to create glories of tomorrow!

 

Welcome to visit us, present your valuable comments or negotiate business! We are waiting for you in Shanghai!

 



Shengji’s business philosophy: 

Product in our heart;

Services in our heart;

Robust corporate growth in our heart.

 

生集模特儿服务内容包括；（两种品牌均蕴含MATCHLESS,ＧＯＯＤ-ＬＯＯＫ）

(友情提示我们的产品编号为ＳＪMＷ;ＳＪGＷ;或ＳＪMＭ;ＳＪGＭ) 展示模特儿（Mannequins）
展示人台（Foms & Busts） 展示道具（Displays&Props） 衣架假发（Hangers & Wigs）
装饰用品（Decorative Accessonies） 全功能展示系统（Customised Visual Systems）
等专业产品，充份满足客户对各种领域的展示要求

GOOD Look

 

Matchless 

matchless

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

